
Fellesmøte mellom styrene i Buskerud og Vestfold 
Mandag 26.09.2022, kl.18:00-21:00 
Myremoen Hestesportsenter 
 
Til stede fra Buskerud Travforbund:  
Anita Sønsteby 
Pål Sem 
Erik Skaug 
Mari Ann Skålien 
Knut Helge Aalien 
 
Til stede fra Vestfold Travforbund: 
Malin Sandbæk 
Celine Dobloug Talbot 
Roger Hansen 
Hilde Jensen 
 
Ikke til stede: 
Arne C. Rødby (Buskerud) 
Ronald Haug (Buskerud) 
Marita Tangen Svindland (Vestfold) 
Joachim Haugvaldstad (Vestfold) 
Frank Skarsholt (Vestfold) 
 
 

1. Evaluere Høstkonferansen. Anita har notert fra gruppearbeidet. Vi sender et samlet svar.  
Etter innspill fra Høstkonferansen, så jobber to enstemmige styrer for en sammenslåing som 
skal opp på Generalforsamlingen 2023. 
Vi må ta grep lokalt for å skape aktivitet, og vi forventer at DNT  legger til rette for at de 
lokale engasjementene skal la seg gjennomføre. Det var også enighet om at DNT tar grep for 
å gjøre de tiltak som er nødvendige i sentrale saker – gjelder bl.a banestruktur, rekruttering 
og organisering.  
Vedtak: Anita lager et forslag som skal godkjennes av de tre forbundene. 
 

2. Innspill banestruktur (hvilke baner som skal bestå) – DNTstyret har sendt ut innkalling til 
styremøte 26.oktober hvor dette skal behandles. Det skal settes ned grupper som skal se på 
dette. Det er viktig at landsrådet mener noe om hvem som blir med i disse gruppene. Vi 
ønsker innspill til Landsrådet.  
Styrene var enige om at Anita Sønsteby blir med som representant fra Buskerud og Vestfold. 
Det var også enighet om at det krever at styrene er 100 % forent om det mandatet man går 
inn med. Laglederne i begge forbundene blir bedt om å komme med innspill i forkant av de 
planlagte møtene. 
Vedtak: Styrene tok saken til orientering 
 

3. Orienteringssak. Informasjon fra prosess rundt salg av Drammen Travbane 
Styreleder i Buskerud informerte rundt prosessen knyttet til salget av Drammen Travbane.  
 

  



 
4. Orienteringssak. Reguleringsplanen har vært ute på høringen. Ingen innsigelser, men noen 

merknader fra enkelte naboer. Ifølge Plan og Bygg, så skal den opp til endelig behandling nå i 
høst – i slutten av november.  
Blir lagt ut for salg via NEWSECK-megler (samme som solgte Marinlyst). Det jobbes med 
prospektet. Man vurderer en fusjon med Åssiden Eiendom for å stå sammen som selger og 
selger eiendommen under ett. Åssiden eier 20% av 50% av travbanen – på den siden hvor 
man kan starte utbyggingen.  
 

5. Orienteringssaks. Planlegging av møte med Jarlsberg Arena-styret.  
Det er foreslått datoer som kan passe for styret å møte travlagslederne i Buskerud og 
Vestfold. 
 

6. Orienteringssak. Norsk Rikstoto – nye vedtekter, pengespillov/lotterimidler. Anita Sønsteby 
orienterte om status knyttet til dette. 
 

7. Felles ungdomsgruppe mellom VT og BT? 
Styrene var enige om at slikt samarbeid vil være nyttig, og de diskuterte flere muligheter for 
aktiviteter knyttet til en slik ungdomsgruppe.  
Send ut forespørsel om innspill i neste infoskriv.  
Vedtak: Styret tok saken til etterretning 
 

8. Innspill.  
Vestfold/Holmestrand: oppmøte for oppdrettere på sermoniplass. Styrene støttet forslaget 
og diskuterte premiering for oppdretterne. Det ble også diskutert hvordan man kan få folk til 
å møte opp på sermoniplass.  
 

9. Eventuelt 
- Felles utvidet travlagsledermøte på Jarlsberg den 23.oktober. Inklusiv kjøring og middag. 

 


